
Ce spun primarii despre efectele instabilitãþii politice

De la „nu ºtiu dacã mai putem
progresa“ la „nu ne-a mai rãmas
niciun dram de speranþã“ 
Primarii din judeþ acuzã cã traverseazã o perioadã criticã ºi cã nu s-au mai
lovit de un blocaj financiar precum cel prezent, creat de instabilitatea
politicã ºi criza financiarã. 
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Preºedintele interimar Crin
Antonescu ºi-a atras antipatia
social-democraþilor, care nu-ºi
mai doresc sã susþinã un
liberal care ºi-a permis sã
atace Guvernul condus de
Victor Ponta.

Proiectele privind
valorificarea zonei
Capidava, în atenþia
Consiliului Judeþean 

ªeful administraþiei locale de la
Topalu, Gheorghe Murat, declarã
cã în aceste zile sunt în lucru
douã proiecte importante pentru
localitate privind dezvoltarea
localitãþii Capidava ºi montarea
unei turbine eoliene.   

Cum aratã o comunã condusã
de un primar aflat la al treilea
mandat? Dacã mergem în
Sãcele, vom afla un rãspuns la
aceastã întrebare. Punctual,
vom afla cã dezinteresul pentru
comunitate poate defini un
primar la al treilea mandat.

Autoritatea localã de la Sãcele nu are nimic
împotriva bãlãriilor crescute la marginea
strãzilor ºi nici împotriva gunoaielor aruncate
la întâmplare, de vreme ce în comunã mizeria
domneºte, culmea, chiar ºi în vecinãtatea
imobilelor ºi a fabricii de brânzeturi. Starea
jalnicã a drumurilor este recunoscutã ºi de
localnici, care spun cã sunt strãzi care nu
au mai fost asfaltate de 20 de ani. Întrebat

de starea lamentabilã în care se aflã comuna
Sãcele, în mod ºocant, viceprimarul Silvius
Niþu a afirmat: „De salubritatea comunei
nu se ocupã nimeni, urmeazã sã încheiem
un contract“! Am încercat sã luãm legãtura
ºi cu primarul Ion Oprea pentru a afla punctul
sãu de vedere cu privire la drumurile ºi la
mizeria din comuna pe care o conduce, dar
nu am reuºit.

Primarul de la Amzacea nu are bani
pentru asistenþii personali 
Constantin Radu declarã cã nu are bani pentru plata salariilor asistenþilor
personali ºi de aceea se vede nevoit sã-i trimitã pe aceºtia în ºomaj. 
Primarul susþine cã este pentru prima datã în decursul a 12 ani când se loveºte
de problema achitãrii salariilor asistenþilor personali care au în grijã persoane cu
deficienþe. „Luna aceasta, nu ºtiu din ce motive, nu am mai primit banii pentru
plata celor 17 asistenþi personali“, a declarat ºeful autoritãþii locale. 
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Noi asfaltãri la Cumpãna,
cu fonduri de la stat 

ACTUALITATE 7

Onescu aºteaptã ok-ul
de la Guvern pentru
un nou punct vamal 

Camelia  BÃLAN

Cu ce se laudã primarul din Sãcele la început de mandat trei

Mizerie ºi drumuri proaste, care nu
au mai vãzut asfalt de 20 de ani  
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Cum au votat la
referendum cetãþenii din
localitãþile cu primari
PNL 

Decizia premierului Victor
Ponta de a renunþa la
organizarea mini-
recensãmântului ºi poziþia

preºedintelui
interimar
Crin
Antonescu,
potrivit
cãruia
schimbãrile
din ultimele
zile lasã
impresia unui
Guvern
ezitant, nu
fac decât sã
ºubrezeascã
alianþa USL. 

Dosarul în care fostul primar de la
Kogãlniceanu este acuzat pentru abuz

în serviciu se întoarce la Parchet 
Dupã un stagiu la DNA Constanþa, ancheta în cazul fostului primar de la

Mihail Kogãlniceanu se întoarce la Parchetul de pe lângã Tribunal. Potrivit
unor surse, DNA a întors dosarul la Parchetul de pe lângã Judecãtoria

Constanþa ºi de aici a fost trimis cãtre Parchetul de pe lângã Tribunalul
Constanþa, procurorii urmând sã cerceteze

oportunitatea preluãrii dosarului.ACTUALITATE            7

La Corbu va fi amenajat
un centru turistic ºi
nautic

Primãria Corbu, în parteneriat
cu Rig Service, administratorul
lacului din comunã, ºi-au
propus amenajarea unui
centru turistic ºi nautic.
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Consiliul Local Cumpãna a depus
solicitarea de emitere a acordului de
mediu pentru proiectul „Modernizare ºi
reabilitare de drumuri“. 

Primarul comunei Cumpãna, ec.
Mariana Gâju, sperã ca anul aceasta sã
înceapã lucrãrile de amenajare a
carosabilului. ªefa autoritãþii locale a
mãrturisit cã banii pentru lucrare, în
cuantum de 2.200.000 de lei, vin prin
Hotãrârea de Guvern nr. 577. Cu fondurile
alocate de Executiv, se are în vedere
reabilitarea a 4,7 kilometri de drumuri
de piatrã ºi pãmânt. Primarul sperã ca
în acest an sã demareze asfaltarea ºi se
roagã sã nu fie contestatã licitaþia, întrucât
acest lucru va determina întârzierea
lucrãrilor. „Trebuie sã terminãm cu
evaluarea proiectului, sã declarãm
câºtigãtorul lucrãrii într-un timp cât mai
scurt, de aceea ne rugãm la bunul
Dumnezeu ca licitaþia sã nu fie contestatã“,
a afirmat ec. Mariana Gâju. Odatã demaratã
lucrarea, acesta va fi gata în ºase luni

de zile, a mai precizat primarul. ªefa
autoritãþii locale a explicat cã acolo unde
s-au finalizat lucrãrile privind amenajarea
sistemului de canalizare se intervine
acum cu asfalt. 

Primarul comunei Lipniþa, Florin
Georgel Onescu, aºteaptã emiterea
hotãrârii de guvern privind
amenajarea unui nou punct vamal la
Carvãn, care va face legãtura cu
vecinii bulgari. 

ªeful autoritãþii locale, Florin
Georgel Onescu, a menþionat cã au
fost deja semnate actele în baza cãrora
va fi amplasat punctul vamal. „Am
semnat contractul, am fost de acord
cu deschiderea acestui punct vamal,
urmeazã sã fie datã hotãrârea de
guvern privind amenajarea lui“, a
menþionat primarul. Florin Georgel
Onescu a declarat cã noul punct vamal
va facilita ºi crearea de noi locuri de
muncã. Pe de altã parte, ºeful autoritãþii
locale a precizat cã lucrãrile privind
amenajarea unui parc în localitatea
Coslugea au avansat. 

Dupã un
referendum
ratat, urmeazã
divorþul USL...
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